
 

ÖSK SKIDSEKTION - STYRELSEMÖTE 
 

Datum: 2025-04-23 
 
Närvarande: Claes-Göran Runermark Johnny Evansson 

  Bertil Jonsson   Henrik Gille 
   Kalle Östlund  Mats Carlén 
   Henrik Runermark  Thomas Berg 

  Mats-Ola Stigsson    
 

1. Val av justerare 
Till justerare av protokollet valdes Henrik Gille. 
 

2. Föregående protokoll 2025-02-26, Årsmöte 
Inga kommentarer framkom på föregående protokoll. 
”Att göra”-listan följdes upp och har uppdaterats, se Bilaga 1. 
 

3. Information från huvudstyrelsen 
Skidsektionens verksamhetsberättelse och styrelse godkändes vid ÖSK årsmöte. 
Även budgeten och bokslutet godkändes på senaste styrelsemötet. 
Nya ledamöter i styrelsen är Carolina Schnell och Ulf Mattsson. 
Erik Eriksson kliver av som ordförande för ÖSK Hockey. Det är inte klart med 
ersättare ännu. 
Planering av ÖSK-dagen pågår. 
 

4. Ekonomisk rapport 
Summa tillgångar uppgår till 99 107 kr. 
Vid utbetalning av ersättning för genomförda utlägg ska underlag tas fram och 
signeras. Vid representation ska deltagarlista framgå. 
 

5. Planering inför ÖSK-dagen den 17/5 
Syftet med ÖSK-dagen är att marknadsföra föreningen. Programmet för dagen 
kommer bla vara invigning, uppvisning, kommunkamp, prisutdelning av bla årets 
ÖSK:are, sektionsaktiviteter och idrottsutrustningsbytardag. 
 
Medverkande från skidstyrelsen: Sammanhållande är Henrik Gille. Mats-Ola och 
Johnny (del av tid) hjälper till under dagen. Övriga hjälper, vid behov, till inför ÖSK-
dagen. 
 
Aktivitetsförslag: Tipspromenad med skidfrågor, tandemskidor, löptävling och/eller 
stakmaskin. Skidsektionen ansvarar också för genomförande av godisregn under 
dagen. 
 

6. Vad gör vi med Byggmax-avtalet? 



Sponsorpengarna beslutades användas till material till sittbänk, anslagstavla och tak 
till vedförrådet. Johnny värderar vilket material som behövs och tar hjälp av C-G för 
införskaffandet. 
C-G kollar upp om Byggmax kan tänka sig att förlänga sponsoravtalet. 
 

7. Material till höstens arbetsdag 
C-G har varit i kontakt med Daniel Andersson på kommunen. Kommunen kommer 
tillhandahålla flis till arbetsdagen. Cirka 40m3 har utlovats och ska levereras till 
materialupplaget vid skidspåret. C-G följer upp det. 
Kommunen avser att ta fram ett skötselavtal av elljusspåret. Skötselbidraget från 
kommunen ska också ses över innan sommaren. 
 

8. Ska vi delta med ett hinder vid stadsloppet? 
Stadsloppet är 10:e maj. Alla i styrelsen är borta den aktuella dagen. Henrik Gille 
kollar upp om det finns någon annan som kan ansvara för hindret. 
 

9. Övriga frågor 
- 
 

10. Nästa möte inkl. fikaansvarig 
Nästa möte bestämdes till den 26:e maj kl 18:30 i klubblokalen vid motionsspåret. 

Fikaansvarig är Henrik Runermark 
 
 
Vid protokollet   Justerad 

 

-------------------------------   --------------------------------- 

Henrik Runermark   Henrik Gille 

Delgivning: närvarande, frånvarande, ÖSK-kansli,  

 

Emailadresser   
C-G: gurk46@hotmail.com, Henrik G: henrik-gille@hotmail.com, Mats: 
matcar62@gmail.com Bertil: gtv6bertil@gmail.com , Kalle: 
kalle.a.ostlund@gmail.com Henrik R: runermark80@gmail.com, Thomas: 
reaktorsotarn@hotmail.com , Mats-Ola mats-ola.stigsson@bilteam.com, 
Johnny: johnnyevansson@gmail.com 
 
  

mailto:gurk46@hotmail.com
mailto:henrik-gille@hotmail.com
mailto:matcar62@glocalnet.net
mailto:gtv6bertil@gmail.com
mailto:kalle.a.ostlund@gmail.com
mailto:runermark80@gmail.com
mailto:reaktorsotarn@hotmail.com
mailto:mats-ola.stigsson@bilteam.com
mailto:johnnyevansson@gmail.com


Bilaga 1: ”Att göra”-lista 

• Se över möjligheter att fälla det lutande trädet vid 2000 m. Ansvarig: Mats-
Ola 

• Snickra bänk med material från Byggmax och placera ut vid ca 1000 m. 
Ansvarig: Johnny 

• Värdera nya möjligheter att öka intäkterna till skidsektionen för att minska 
underskottet i årets budget. Ansvarig: Henrik Gille ansvarar fortsatt för 
kontakt med SKB rörande föreningsbidrag och alla andra bidrar med nya 
idéer. 

• Åtgärda trasig/felande lysarmaturer. En trasig lysarmatur efter ca 1400 m. 
Strax innan den positionen är det tre lysarmaturer som blinkar ibland. 
Ansvarig: C-G 

• Införskaffande av material från Byggmax samt förlänga sponsoravtalet med 
den samma. Ansvarig: Johnny och C-G 

• Via kommunen säkra tillgång till flis inför höstens arbetsdag. Ansvarig: C-G 


